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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni:  

Předsednictvo – 2 (Hornych, Hruška) 

Výbor – 6 (Koutský, Lokvenc, Lacina, Prokop, Stuchlík, Škop) 

Hosté – 0 

Brigáda 
Termín podzimní klubové brigády na Ostaši byl dohodnut na sobotu 21.10. Předseda v blízké době 

emailem pošle program brigády. 

Poslední slanění 
Bylo projednáváno tradiční Poslední slanění. Termín byl stanoven na sobotu 11.11. Pro konání byl navržen 

polický „Penzión 65“, kde by nám případně rezervovali salónek. Předseda toto projedná s obsluhou. 

Návštěva pivovaru 
Pro letošní návštěvu pivovaru byl navržen machovský pivovar Machovar. 

Novoroční závody 
Po dlouhé diskusi byl pro letošní rok odsouhlaseno spojení dospěláckého „Novoročního Openu“ a 

dětského „Novoročního pohárku“. Předseda pošle informační email. 

Umělá stěna 
Start sezóny umělé stěny byl stanoven na říjen. Otevírací dny a zodpovědní lidé zůstanou oproti minulé 

sezóně nezměněni. Prozatím není potřeba zvyšovat vstupné, což může být ale v blízké době změněno 

z důvodu navyšujících se nároků TJ SOKOL na platby energií (viz další bod). 
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Příspěvek na energie 
Během první poprázdninové lekce lezeckého kroužku si předseda všiml na nástěnce visícího plakátu TJ 

Sokol informujícího o požadavku na mimořádný příspěvek 300Kč na člena za minulou sezónu. Příspěvek 

má sloužit na uhrazení zvýšených plateb za energie pro běh tělocvičny. Dle (předsedova) průzkumu má 

výbor Sokolu právo na navýšení příspěvků (viz výstřižek níže). Toto budeme chtít doložit finanční 

rozvahou, že finance opravdu byly vynaloženy na energie. Příspěvek by byl nejspíše hrazen z klubových 

financí, neboť by bylo problematické od každého člena dodatečně vybrat 300Kč. 

Prozatím žádná oficiální informace od TJ Sokol ohledně příspěvku do HKO nedorazila.  Bylo rozhodnuto, že 

se zatím nebudou provádět žádné proaktivní kroky. S řešením této záležitosti počkáme až se předseda 

vrátí ze zasloužené dovolené (placené ze soukromých financí      ). Budoucí zvýšené platby za energie by 

mohly vést k navýšenému vstupnému na umělou stěnu. 

 

 

V Polici nad Metují dne 10.9.2023         zapsal: Martin Hruška 
 


